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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE  CELRÀ 

 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 12/2011 
Caràcter: ordinària 
Convocatòria: 11 d’octubre de 2011 
Horari: de 20.30 hores a 21.35 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial  
 
A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 11 d’octubre de 2011, es reuneixen a la sala 
de sessions d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els 
termes legalment establerts, els membres integrants de l’ajuntament en Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del Senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Daniel Cornellà Detrell 
 
Tinents d’Alcalde 
 
Sr. Gerard Fernandez Tatjé 
Sr. Magno Remo Maneu Marcos 
Sr. Josep Bartis Fàbrega  
 
Regidors/es 
 
Sra. Susana Pascual Pozo 
Sra. Meritxell Martín Rovira 
Sra. Montserrat Rivas Nuñez 
Sr. Josep Maria Bote Martín 
Sra. Mariona Carolà Vilà 
Sr. Albert Puig i Boada 
Sra. Neus Matamala Lopez 
 
Secretària  
 
Sra. Rosa Maria Melero i Agea 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passen a despatxar els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
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1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  DEL DIA 
13 DE SETEMBRE DE 2011 (SE N’ADJUNTA CÒPIA). 
 
D’acord amb el què disposa l’article 91.1 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, el senyor Alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha 
de formular alguna observació a l’acta que va ser distribuïda amb la convocatòria. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al Sr. Albert Puig Boada, portaveu del grup 
municipal de CIU, que sol·licita que s’esmeni l’acta en la pàgina 51, en el sentit 
d’incorporar el text següent : “ ... com l’equip de govern regularà aquesta mitja hora 
en aquest comerç tractant-se d’una perruqueria.” Per tant, quedant redactat 
l’encapçalament del sisè paràgraf en el sentit següent: 
 

“El regidor portaveu de CIU, Sr. Albert Puig, exposa que al mes d’agost va 
demanar el projecte tècnic de senyalització, i en aquest assumpte, l’equip de 
govern ha efectuat un greuge comparatiu entre les diferents zones del poble, ja 
què al polígon, a la plaça i a Sant Feliu també hi ha comerços i no s’han pintat 
zones blaves a tot arreu, i tampoc entén la limitació de mitja hora, i com 
l’equip de govern regularà aquesta mitja hora en aquest comerç tractant-se 
d’una perruqueria. (...)” 
 

 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montse Rivas Nuñez, portaveu del grup 
municipal d’Entesa per Celrà, que sol·licita que s’esmeni l’acta, concretament,  vol que 
consti en el seu parlament final que va dir expressament Esquerra Republicana quan 
es referia a ICelrà-AM i a la transcripció de l’acta es fa constar I Celrà-AM, i vol que 
consti expressament Esquerra Republicana. 
 
Acceptades les esmenes, i sense que es formuli cap més observació, l’acta de la sessió 
ordinària del dia 13 de setembre de 2011 és aprovada per unanimitat. 
 
 
2. ACCEPTACIÓ DE LA SUBVENCIÓ CONCEDIDA PEL DEPARTAMENT 
D’ENSENYAMENT PEL FUNCIONAMENT DE LES LLARS D’INFANTS 
TITULARITAT DE L’AJUNTAMENT DE CELRÀ, PEL CURS 2010-2011. 
 
El Senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor 
d’educació i règim interior, Sr. Josep Bartis, qui explica que la subvenció concedida pel 
Departament d’Ensenyament pel funcionament de les llars d’infants per al curs 2010-
2011 s’ha d’acceptar de manera expressa pel Ple de la Corporació. Concretament, es 
tracta d’acceptar la subvenció de 113.600,00 euros per a l’escola bressol Trapelles i 
89.600,00 euros per a l’escola bressol Gínjols.   
 
El Sr. Bartis es remet al número 4 de l’ordre del dia i comenta que fins ara el pacte 
que hi havia era el de subvencionar amb 1.800,00 euros/nen/curs escolar però que 
s’està acceptant una subvenció per 1.600,00 euros/nen/curs escolar, amb una 
disminució de 200 euros/infant el que suposa, a nivell pressupostari, una disminució 
de 25.600,00 euros. El Departament d’Ensenyament disposa i l’ajuntament ha 
d’acceptar si no vol perdre la subvenció.  
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Tot seguit, el senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, 
Secretària General, qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
 
 “ANTECEDENTS DE FET 
 
1.- En data 2 de desembre de 2010, registre de sortida municipal número 2794, es va 
sol·licitar al Departament d’Ensenyament la subvenció per finançar el funcionament de 
les llars d’infants de titularitat de les corporacions locals, per al curs 2010-2011. 
 
2.- En data 22 de setembre de 2011, registre d’entrada municipal número 2457, el 
Departament d’Ensenyament ha fet tramesa del conveni a formalitzar entre el 
Departament d’Ensenyament i l’ajuntament de Celrà per al sosteniment del 
funcionament de centres educatius de primer cicle d’educació infantil de titularitat 
municipal per al curs 2010-2011, essent l’import atorgat a l’ajuntament de Celrà de 
113.600,00 euros corresponents a la Llar d’infants Trapelles i 89.600, 00 euros 
corresponents a la Nova escola bressol de Celrà, a raó de 1.600, 00 euros per infant 
escolaritzat durant el curs 2010-2011. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- L’acord Marc de data 19 de novembre de 2010 entre l’Administració de la 
Generalitat de Catalunya mitjançant el Departament d’ensenyament, la Federació de 
municipis de Catalunya i l’Associació Catalana de Municipis i Comarques, referent al 
finançament del sosteniment de les places públiques de llars d’infants de titularitat de 
les corporacions locals estableix que el Departament d’Ensenyament subvencionarà el 
sosteniment de places per a infants de 0 a 3 anys d’acord amb les disponibilitats 
pressupostàries.  
 
2.- La Llei 26/2009, de 23 de desembre, de mesures fiscals, financeres i 
administratives, en l’article 38, estableix que “les transferències, les subvencions 
directes i les subvencions establertes amb caràcter nominatiu per la Llei de 
pressupostos de la Generalitat que es facin a favor de consorcis, fundacions i altres 
persones jurídiques per quantia superior a cinquanta mil euros, s’han de formalitzar 
mitjançant convenis”. 
 
3.- De conformitat amb el que disposa el conveni esmentat en la part  expositiva del 
present acord, cal acord de Ple de la Corporació acceptant la subvenció concedida 
Atès que és procedent acceptar l’esmentada subvenció. 
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb el que disposa la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre, General de Subvencions, el Reial Decret 887/2006, de 21 de juliol, pel qual 
s’aprova el Reglament de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, aquesta Alcaldia –
Presidència proposa al Ple l’adopció del següent: 

 
A C O R D 

 
Primer.- Acceptar la subvenció concedida pel Departament d’Ensenyament, per 
import de 113.600,00 euros corresponents a la Llar d’infants Trapelles i 89.600,00 
euros corresponents a la Nova Escola Bressol de Celrà (EBM Gínjols), en concepte de 
finançament de la despesa corrent ocasionada pel funcionament de les Llars d’infants 
de titularitat de  l’ajuntament de Celrà, per al curs 2010-2011.  
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Segon.- Aprovar el conveni  entre  l’administració de la Generalitat de Catalunya, 
mitjançant el Departament d’Ensenyament i l’ajuntament de Celrà per al sosteniment 
del funcionament de centres educatius de primer cicle d’educació infantil de titularitat 
municipal per al curs 2010-2011. 
 
Tercer.- Declarar que aquesta corporació no ha rebut cap altre subvenció per al 
mateix concepte ni per entitats públiques ni privades, ja siguin nacionals o 
internacionals. 
 
Quart.- Facultar a l’alcalde  perquè subscrigui tots els documents que siguin 
necessaris per fer efectiu el present acord.  
 
Cinquè.- Comunicar el present acord al Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
  
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
3.- RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA 478/2011, DE 5 D’OCTUBRE DE 
2011, PEL QUAL ES RESOL COMPARÈIXER EN EL RECURS CONTENCIÓS-
ADMINISTRATIU NÚM. 299/2011 DAVANT EL JUTJAT CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU 1 DE GIRONA, INTERPOSAT PER LA SRA. NÚRIA BERLOSO 
COLL I EL SR. MIQUEL BOSCH DAUSÀ, CONTRA L’ACORD D’APROVACIÓ 
DEFINITIVA DEL PROJECTE D’OBRA ORDINÀRIA TITULAT “URBANITZACIÓ 
DEL CARRER CABANYA, ENTRE ELS CARRERS ARENY I AUMET DE CELRÀ”. 
 
El senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor de 
territori i primer Tinent d’Alcalde Sr. Gerard Fernandez, que explica breument l’acord 
que es va adoptar en sessió plenària de data 12 d’abril de 2011 mitjançant el qual 
s’estimen parcialment les al.legacions formulades per la Sra. N.B. i el Sr. M.B. i 
s’aprova definitivament el projecte d’obra ordinària titulat “urbanització del carrer 
Cabanya, entre els carrers Areny i Aumet de Celrà”. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero Agea, Secretària General, 
qui fa una lectura de la proposta que se sotmet a Ple: 
 
 
“Per Decret d’Alcaldia número 478/2011, de data 3 d’octubre de 2011, es resol el que 
es transcriu íntegrament a continuació: 
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RESOLUCIÓ D’ALCALDIA 

      
“El dia 8 de setembre de 2011 (registre d’entrada municipal núm. 2.340) el Sr. 
Salvador Duran Port, en nom i representació de la Sra. N.B.C. i el Sr. M.B.D., ha 
interposat davant el Jutjat Contenciós Administratiu 1 de Girona el recurs ordinari 
299/2011 contra l’acord de Ple de la Corporació de data 12 d’abril de 2011 que estima 
parcialment les al·legacions formulades pel recurrent i en la qual s’aprova 
definitivament el projecte d’obra ordinària municipal titulat “Urbanització del carrer 
cabanya, entre els carrers Areny i Aumet de Celrà”. 
  
Atès que és d’interès d’aquest Ajuntament sol·licitar a la Diputació de Girona el servei 
d’ assistència jurídica als municipis, concretament, per a la interposició, representació 
i defensa jurídica en el procediment jurisdiccional contenciós-administratiu que s’ha de 
resoldre davant el Jutjat Contenciós Administratiu 1 de Girona, que ha estat interposat 
per la Sra. N.B.C. i el Sr. M.B.D., i en el qual l’ Ajuntament de Celrà és part 
demandada. 
 
D’ acord amb la provisió dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu 1 de Girona és 
procedent que la Corporació comparegui davant el Jutjat en la seva condició de part 
demandada, i acordi la tramesa de l’ expedient administratiu d’ acord amb l’ article 
48.4 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, reguladora de la Jurisdicció Contenciosa- 
administrativa. 
 
Vist el que disposen els articles 31 i 36 de la Llei 7/1985, de 2 d’ abril, Reguladora de 
les Bases de Règim Local, segons redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’ abril i 
per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la modernització del govern 
local. 
 
Per tot l’exposat; 

HE RESOLT 
 
 
Primer.- Comparèixer en el recurs contenciós administratiu núm. 299/2011 davant el 
Jutjat Contenciós Administratiu 1 de Girona, interposat per la Sra. N.B.C. i el Sr. 
M.B.D. contra l’acord de Ple de la Corporació de data 12 d’abril de 2011, mitjançant el 
qual s’estima parcialment les al·legacions presentades pel Sr. S.D.P., en representació 
de la Sra. N.B.C. i del Sr. M.B.C., i s’aprova definitivament el projecte d’obra ordinària 
municipal titulat “Urbanització del carrer cabanya, entre els carrers Areny i Aumet de 
Celrà”. 
 
I en el seu cas, a la vista de la sentència dictada pel Jutjat i els seus fonaments 
jurídics, interposar recurs d’ apel·lació, o el que procedeixi, fins obtenir resolució 
definitiva, inapel·lable i ferma. 
 
Segon.- Remetre l’ expedient per fotocòpia autenticada complert, foliat i acompanyat 
d’ un índex també autenticat, de conformitat amb l’ article 48.4 de la Llei 29/1998, de 
13 de juliol, LJCA i notificar la present resolució en el termini de cinc dies a tots els 
apareguin com a interessats en l’ expedient i emplaçar-los perquè puguin personar-se 
com a demandants en el termini de 9 dies incorporant els justificants dels 
emplaçaments, tal i com determinen els apartats 1 i 2 de l’ article 49 de l’ esmentada 
llei. 
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Tercer.- Comunicar al Jutjat Contenciós- Administratiu 1 de Girona que: 

a) als efectes previstos a l’ article 38 de la Llei Jurisdiccional, que aquest 
Ajuntament no té coneixement de l’ existència de cap altre recurs contenciós 
administratiu en el que es puguin concórrer els supòsits d’acumulació que 
disposa el capítol III del títol III de la Llei reguladora de la Jurisdicció 
Contenciosa Administrativa (article 38).  

b) La comunicació judicial ha estat enregistrada d’ entrada el dia 8 de setembre 
de 2011, amb el número  2340. 

 
 
Quart.- Sol·licitar a la Diputació de Girona l’ assistència jurídica en la defensa, 
assistència i representació jurídica en els procés contenciós-administratiu núm. 
279/2010 interposat davant el Jutjat Contenciós Administratiu 1 de Girona pel motiu 
exposat en el punt anterior. 
 
Cinquè.- Ratificar la present resolució al següent Ple de la Corporació.  
 
Sisè.- Comunicar la present resolució a la Diputació de Girona.” 
 
I vista la competència del Ple, de conformitat amb el que disposa l’article 22.2.j de la 
Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, segons redacció 
donada per la Llei 11/1999 i Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
modernització del govern local. 
 
Per tot l’exposat, des d’aquesta Alcaldia-Presidència es proposa al Ple de la corporació 
l’adopció del següent 

A C O R D 
 
Únic.- Ratificar el Decret d’Alcaldia número 478/2011, de data 3 d’octubre de 2011, 
transcrit en la part expositiva del present acord.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
  
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
4.- PROPOSTA DE L’EQUIP DE GOVERN (ICELRÀ-AM I CUP) PER A LA 
DISMINUCIÓ DE SUBVENCIONS PER A LES ESCOLES BRESSOL I L’ESCOLA 
MUNICIPAL DE DANSA. 
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El Senyor Alcalde-President, Daniel Cornellà Detrell, cedeix la paraula al regidor 
d’educació i règim interior, Sr. Josep Bartis, que explica que en l’últim ple ja es va 
comentar aquesta decisió unilateral del Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya de disminuir les subvencions, tant per a  les escoles bressol com per a 
l’escola de dansa. Comenta que en l’últim ple la Sra. Montse Rivas va preguntar què 
faria l’equip de govern al respecte i el Sr. Bartis vol deixar constància que una de les 
coses que es fan és aquesta proposta de reclamació, de fer-se sentir i, encara que 
serà difícil que ens escoltin, és una de les accions que s’han de fer. 
 
Per aquesta mateixa qüestió el senyor Alcalde va anar a la reunió que va convocar la 
Federació de Municipis de Catalunya per tractar aquest tema i les notícies molt 
il·lusionants no són ja que, com s’ha parlat en el punt número 2, s’ha passat de rebre 
1.800, euros/nen/curs escolar a 1.600,00 euros/nen/curs escolar i del que es pot 
despendre d’aquesta reunió és que això encara pot anar a més. La Federació de 
Municipis i l’Associació Catalana de Municipis i Comarques continuen negociant amb el 
Departament però sembla que no gaire bé.  
 
El Sr. Bartis indica que la proposta que es porta a Ple és l’únic que es pot fer: queixar-
se i que quedi palès que no agrada aquesta manera de fer. Aquesta és una proposta 
genuïna de Celrà i no procedeix de cap altre ajuntament. 
 
Tot seguit, el Sr. Bartis fa la següent proposta al Ple: 
 
“Celrà disposa de dues escoles bressol i una escola de dansa. El correcte funcionament 
d’aquests serveis depèn, en gran part, del suport econòmic que la Generalitat 
proporciona a l’ajuntament. A més, cal recordar que els serveis d’aquest tipus són 
desenvolupats per l’Administració local per tal de donar cobertura a les necessitats de 
les famílies i dels infants, però que en cap cas són d’obligada prestació per part dels 
ajuntaments. Dit d’una altra manera, l’Administració local està assumint serveis que 
hauria de prestar la Generalitat de Catalunya. 
 
El nostre Ajuntament es fa càrrec d’una part important de les despeses d’aquests 
serveis, fet que suposa una consignació elevada en el conjunt dels nostres 
pressupostos. En canvi, l’aportació de la Generalitat de Catalunya mai no ha respost al 
nivell de la responsabilitat que hauria de tenir en aquest tipus de serveis. 
 
Ara bé, el que és del tot inadmissible és la darrera actuació de la Generalitat, que ha 
aplicat retallades del 25% a les subvencions a les escoles de dansa i del 12% a les 
escoles bressol. El més greu de tot és la manca de comunicació per part del Govern 
català sobre aquest assumpte i que l’aplicació de la retallada s’hagi aplicat amb 
caràcter retroactiu, en portar-se a terme en el curs 2010-2011 un cop aquest ja ha 
finalitzat. A més, a hores d’ara encara no sabem quin serà el finançament que rebrem 
per al curs 2011-2012, quan, de fet, els serveis ja estan en funcionament i 
l’ajuntament ha establert els preus públics i taxes municipals partint de la base que la 
subvenció de la Generalitat seria de 1.800 euros per a cada plaça d’escola bressol i de 
400 euros pel que fa a l’Escola de Dansa. La disminució d’aquests imports comporta 
un desajust pressupostari dels serveis que repercuteix negativament en les finances 
municipals. 
 
La determinació presa pel Govern català pel que fa a la disminució de la seva 
aportació al funcionament de les escoles bressol suposa un incompliment de l’acord 
del 14 de Febrer de 2005, signat entre el Departament d’Educació i les entitats 
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municipalistes, en el qual es fixava que en municipis com el nostre la subvenció seria 
de 1.800 euros per a cada infant i curs escolar. 
 
De la mateixa manera també està incomplint el Conveni marc signat entre el 
Departament d'Educació de la Generalitat de Catalunya, la Federació de Municipis de 
Catalunya i l'Associació Catalana de Municipis i Comarques de 9 de juliol de 2008, pel 
qual es comprometia a finançar amb 400 euros cada infant de 4 a 18 anys escolaritzat 
a les escoles de dansa. 
 
Per tot això, es proposa al ple de la corporació l’adopció dels següent 
 

A C O R D 
 

Primer. Manifestar el rebuig de l’ajuntament de Celrà a la retallada de les 
subvencions a les escoles bressol municipals i escola municipal de dansa per al curs 
2010-2011 portada a terme pel Govern català i manifestar el greuge que comporta els 
efectes retroactius pel curs 2010-2011. 
 
Segon. Demanar al govern de la Generalitat que per al curs 2011-2012 i posteriors 
compleixi els acords presos amb les entitats municipalistes el 14 de febrer de 2005 i el 
9 de juliol de 2008, de sosteniment de les escoles bressol i escoles de música i dansa 
municipals, pels quals es comprometia a subvencionar 1.800 euros i 400 euros per 
infant i curs, respectivament. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord al Govern català, als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, a la Federació de Municipis de Catalunya i a l’Associació 
Catalana de Municipis i Comarques.” 
 
El Sr. Bartis afegeix que aquí es fa referència a un acord que va expirar l’any 2008 o 
2009 en referència a les subvencions de les escoles bressol  i que es va signar l’any 
2005 entre la Generalitat i els municipis, per implementar 30.000 noves places 
d’escoles bressol a tota Catalunya. El que no es pot fer és fer desenvolupar tots els 
serveis amb els consegüents costos i dir després que tot s’ha acabat i que a partir 
d’aquí s’arribarà a nous acords. Les despeses hi són igualment i sense aquest 
finançament per part de l’administració de la Generalitat, o aquestes escoles s’han de 
tancar o s’han d’aplicar unes quotes a les famílies que només aquells que tenen més 
diners s’ho poden permetre.  
Incompleixen, per tant, un acord que ja no és vigent però que s’hauria de prorrogar ja 
que han forçat, encara que de manera voluntària però forçat en definitiva, a 
implementar totes aquestes places d’escola bressol. I tothom sap que la Generalitat 
pateix problemes econòmics però també que aquests problemes econòmics, en part, 
provenen d’un problema general que no s’atreveixen a enfocar i que es diu espoli 
fiscal. I en comptes d’enfrontar-se amb qui realment s’està quedant amb els nostres 
diners, que són 60 milions d’euros diaris, el que fan és baixar aquest conflicte a qui 
menys força té, que és l’administració local. I no hi ha més remei que assumir-ho i 
intentar convèncer a les famílies que han de participar en aquesta manca de 
finançament. Espera que algun dia la Generalitat sigui prou valenta per enfocar tota la 
problemàtica que té de finançament no amb els ajuntaments, sinó amb qui realment 
es queda els nostres diners. 
 
Tot seguit cedeix la paraula a la senyora Neus Matamala Lopez, regidora del GM de 
CIU, que comenta que a l’ordre del dia diu proposta i que el seu grup municipal no veu 
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que presentin cap proposta doncs el que presenten és merament informació de l’opinió 
en contra de les retallades aplicades pel govern. Imagina que són conscients que les 
retallades seguiran aquest i els pròxims anys i la preocupació del seu grup és saber si 
l’equip de govern seguirà presentant documents a qui pertoqui referents a la seva 
disconformitat envers les retallades o si centraran els seus esforços i feina a buscar 
fórmules per contrarestar les noves despeses a les que hauran de fer front els 
ciutadans i les ciutadanes de Celrà. Anima a seguir presentant totes les queixes que es 
creguin convenients però els emplaça a trobar tots els recursos necessaris perquè no 
siguin els veïns i veïnes de Celrà els que hagin d’assumir aquesta despesa en aquests 
moments tan difícils per a la ciutadania. 
 
El Sr. Bartis li pregunta quina proposta o idea té per solucionar aquest problema, a la 
qual cosa el Sr. Albert Puig Boada, portaveu del GM de CIU, respon que l’equip de 
govern són ells i que el dia 22 de maig la gent els va votar a ells. Per tant, és l’equip 
de govern el que ha de portar decisions al ple i CIU també hi és per ajudar i 
col·laborar. Però l’equip de govern són ells, i no poden pretendre que ara l’oposició 
digui a l’equip de govern què ha de fer o deixar de fer, ja que recorda que fa varis 
mesos que CIU ha portat propostes i les han votat en contra. Comenta al Sr. Bartis, 
que quan aquest ha de defensar els interessos dels ciutadans de Celrà ho fa 
conjuntament amb la Federació de Municipis i l’Associació Catalana de Municipis, i ara 
l’equip de govern presenta de manera individual una proposta contra la Generalitat de 
Catalunya. Pregunta si creu que això servirà per alguna cosa i si no creu realment que 
és una pèrdua de temps. El GM CIU creu que sí i encara que entén que s’ha de fer, 
demana a l’equip de govern que deixi de perdre el temps i de fer proves pilot i que es 
posi a treballar per generar recursos. Segurament al mes de gener diran que tan sols 
donen 1.000 euros per alumne i pregunta si aleshores estarem quatre anys plorant, 
preguntant-nos què es fa. Està clar que no ens en sortirem i que tots hem de lluitar i 
buscar recursos. Avui mateix la Generalitat ha retallat el seu pressupost de càrrecs 
electes i això també ho pot fer l’ajuntament de Celrà ja que té dues dedicacions 
exclusives. A més, si l’equip de govern ha retallat 19.000,00 euros d’una banda i 
9.500 euros de les partides de les dones de neteja potser que no plorin tant ja que 
estem parlant de 25.000,00 euros. Entre el que s’han estalviat amb càrrecs de 
confiança i les dones de neteja ja tenen els diners per sufragar això.  
Indica al Sr. Bartis que avui no ha comentat que s’ha reunit amb les famílies i que a 
partir del dia 15 de gener de 2012 es cobraran 15 euros més a cada família i li fa 
saber que tan sols explica el que vol. S’ha reunit amb els pares i els ha explicat les 
fórmules i aquests han dit que no els sembla bé però que faran un esforç i que 
lluitaran. I això és el que s’ha de fer, lluitar i no pretendre que ara l’oposició digui què 
han de fer doncs ja fa mesos que ho han intentat i la negativa de l’equip de govern ha 
estat en contra. El Sr. Puig diu que continuarà presentant les propostes que consideri 
i, tal com va dir l’alcalde, la gent de Celrà ha donat la confiança al seu grup i ara els 
toca a ells governar.  
 
El Sr. Bartis recorda que en aquest ple hi ha un punt que es diu informacions i és aquí 
on, entre altres coses, vol informar precisament d’aquest tema. Troba més adient 
informar el tema de l’escola bressol i la reunió amb les famílies en aquest punt que no 
pas en aquesta proposta i, per tant, mantindrà aquesta idea i ho farà així. Recorda 
també que la gent vota als partits polítics no perquè un faci d’oposició i l’altre faci de 
govern sinó que voten a tots per a fer propostes en benefici de Celrà. I per aquest 
motiu demana a CIU quina proposta tenen per a reequilibrar això ja que no s’hi val dir 
“busquin recursos” perquè ja els estan buscant però el que està fent la Generalitat és 
retallar-los.   
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El Sr. Bartis indica que aquesta és una proposta per manifestar un rebuig i demanar a 
la Generalitat que no apliqui aquestes retallades per al curs 2011-2012 i posteriors. 
Potser s’haurà de mirar al diccionari què vol dir la paraula proposta però creu que el 
seu significat lliga amb la moció o proposta que estan presentant. No vol seguir 
parlant d’aquest tema perquè creu que està tot molt clar i cadascú te la seva 
responsabilitat i els partits polítics que governen a la Generalitat també. 
 
El Sr. Puig té molt clar que ells no defensen els interessos de la Generalitat sinó que 
formen part d’un partit que és Convergència i Unió i que ha explicat per activa i per 
passiva que es presenta amb un partit perquè es tenen avantatges i beneficis. No 
defensen els interessos de la Generalitat sinó els interessos dels ciutadans i ciutadanes 
de Celrà. 
 
La Sra. Montse Rivas Nuñez, portaveu del GM Entesa per Celrà, comenta que a la 
proposta afegiria el greuge que suposa que al mes de setembre informin del caràcter 
retroactiu de la subvenció per al curs 2009-2010. I considera que aquest caràcter 
retroactiu ha estat molt greu.  
 
El Sr. Bartis contesta que en la proposta que han fet ja han intentat recollir aquest 
aspecte i considera que el més greu de tot és la manca de comunicació per part de la 
Generalitat ja que aquesta ho aplica sense dir res i ho fa amb caràcter retroactiu, 
portant-se a terme pel curs 2010-2011 un cop aquest ja està finalitzat. Si la idea era 
fer això almenys haurien d’avisar per, a l’hora de fer els pressupostos, tenir-ho en 
compte. I finalitza dient que s’inclourà a la proposta l’esmena que proposa la Sra. 
Rivas.  
 
El Sr. Cornellà comenta que aquest any passarà el mateix, ja que han començat les 
escoles bressol i l’escola de dansa i encara no se sap què pagaran i, si tot va bé, 
segurament se sabrà a finals d’any o a principis del següent.                                 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
 
Vots a favor (9): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
Abstencions (2): 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
5.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ PER A LA 
MILLORA DELS EQUIPAMENTS ESPORTIUS DEL MUNICIPI. 
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El Sr. Daniel Cornellà, Alcalde-President, cedeix la paraula al Sr. Albert Puig Boada, 
portaveu del GM CIU, que comenta que el pressupost de l’exercici 2011 conté una 
partida de 12.000 euros per inversions al camp de futbol. D’aquesta partida s’han 
gastat uns 4.400 euros i queden actualment 7.600 euros. Es va sol.licitar un 
pressupost per a fer unes grades al camp de futbol a l’empresa Bisectriu, que és la 
mateixa que va construir els vestidors al camp de futbol.  
 
Després d’haver construït les dues pistes de tennis, que es van inaugurar el setembre 
passat, i tenint en compte els quasi 300 participants que té aquesta entitat i amb els 
equipaments que ja hi ha allà, creu que també faria falta una zona de graderies per 
poder seure-hi per veure els partits, pels pares i les mares que per les tardes van a 
veure als seus fills com practiquen l’esport o com disputen els partits.  
 
Indica que ha repassat l’estat de comptes i entre les partides del Patronat i 
l’ajuntament hi ha al voltant de 28.000 euros.   
 
Tot seguit, el Sr. Puig fa la següent proposta al Ple:   
 
“El passat mes de gener de 2010 l’aparellador municipal va encarregar un pressupost 
a l’empresa constructora Bisectriu per a la construcció d’unes grades al camp 
municipal d’esports de Celrà; aquesta empresa és la mateixa que va construir els nous 
vestidors. 
 
En el pressupost 2011 de l’ajuntament de Celrà es va destinar una partida de 12.000 
€ per a millores en equipaments municipals. 
 
El grup Municipal de Convergència i Unió presenta aquesta proposta a l’ajuntament, 
perquè utilitzi aquesta partida per encarregar un projecte per instal·lar unes grades a 
les pistes Municipals de tennis i perquè recuperi el pressupost de l’empresa Bisectriu 
destinat a la construcció de les grades del camp Municipal d’esports de Celrà. 
 
Des del grup Municipal de Convergència i Unió entenem que és una necessitat si tenim 
en compte els més de 200 inscrits que té actualment l’entitat UCE CELRÀ i els més de 
300 participants que formen l’entitat del tennis Celrà. 
 
Tenint en compte que en el proper mes de novembre l’ajuntament ha d’aprovar el 
pressupost per a l’exercici 2012, des del grup Municipal de Convergència i Unió creiem 
necessari crear una partida destinada a aquestes inversions. 
 
Per tot l’exposat anteriorment el grup Municipal de Convergència i Unió proposa al ple 
que adopti els següents: 

 
A C O R D S  

 
Primer.- Recuperar el projecte i el pressupost presentat per l’empresa Bisectriu. 
 
Segon.- Encarregar un projecte als tècnics Municipals per a la construcció de les 
grades a les pistes de tennis municipals de Celrà. 
 
Tercer.- Crear una partida per el pressupost de l’any 2012 de l’ajuntament per dur a 
terme aquestes inversions. 
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Quart.- Construir durant l’any 2012 les grades al Camp Municipal d’esports de Celrà, i 
que es tingui en compte les aportacions dels representants de l’entitat UCE CELRÀ. 
 
Cinquè.- Construir durant el 2012 unes grades a les pistes de tennis de Celrà, i que 
es tingui en compte les aportacions dels representants de l’entitat del Club Tennis 
Celrà.” 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al regidor d’esports i de participació ciutadana,  
senyor Magno Maneu, que agraeix al Sr. Puig que faci propostes encara que discrepa 
amb el seu comentari anterior doncs es tenen en compte totes les propostes que fa 
qualsevol regidor, sigui de l’oposició o de l’equip de govern.  
 
El Sr. Maneu explica al Sr. Puig el funcionament del nou equip de govern, 
concretament de l’àrea d’esports. El que han fet ha estat presentar-se i tenir una 
reunió amb totes les entitats esportives per, entre d’altres coses, demanar-los 
suggeriments, peticions i requeriments. I amb aquestes peticions (hi ha entitats que 
han presentat 20 i 30 peticions) que prioritzessin les necessitats.  
Un cop fet això es van reunir els responsables de l’àrea d’esports i es van decidir les 
prioritats que es portarien al pressupost de l’any vinent. Per exemple, i segons han fet 
saber els de basquet i patinatge, les seves prioritats són les goteres del pavelló 
d’esports. Pel que fa al futbol les grades no és la prioritat més important però sí que a 
mig/llarg termini els hi agradaria tenir-ne. Això també ho pensa l’equip de govern i per 
això agraeix la proposta que ha presentat el GM CIU, però han de ser unes grades 
com déu mana ja que les grades del projecte existent s’ubiquen en un córner i tant  
per a l’entitat de futbol com per a d’altres entitats no és així com exactament ho 
volen. Per aquest motiu s’estima més esperar abans de fer-les, també per aconseguir 
més diners, i més si no es tracta d’una prioritat absoluta.     
 
Pel que fa a l’apartat cinquè de l’acord de la proposta presentada pel Sr. Puig, relatiu a 
la construcció d’unes grades a les pistes de tennis durant l’any 2012, i tenint en 
compte les aportacions dels representats de l’entitat, el Sr. Maneu li demana si ho pot 
aclarir ja que no ho acaba d’entendre. 
 
El Sr. Puig respon que la decisió d’on ubicar les grades es consensuï conjuntament 
amb les entitats. 
 
El Sr. Maneu pregunta si ha parlat directament amb el Club de Tennis i el Sr. Puig 
contesta que no. El Sr. Maneu diu que ha parlat amb totes les entitats i que el tennis 
en cap moment ha fet cap referència a les grades. Per això, quan va veure la moció va 
trucar al club de tennis per informar-se i li van confirmar que, per a ells, les grades 
ara no són cap prioritat i que si es posen uns bancs també els està bé.  
 
Per aquest motiu, i si no es tracta d’una prioritat, ara no és el moment de fer-les. Però 
torna a agrair que es facin aquestes propostes malgrat que en aquest moment i tenint 
en compte l’opinió de les entitats, que els importa molt, l’àrea d’esports finalment va 
decidir que no toca fer-ho.  
 
El senyor Alcalde afegeix que el club de tennis ha presentat per registre d’entrada una 
carta dirigida a tots els regidors explicant que ells no han demanat mai les grades i 
que no els suposa cap prioritat però que sí demanen 3 bancs, dos per a les pistes 
noves i un per a les velles. I avui mateix aquesta petició ja s’ha posat en marxa 
perquè tinguin el més aviat possible el que demanen.  
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Pel que fa al futbol ha quedat bastant clar el que acaba d’explicar el regidor, que no és 
que es voti en contra de les propostes de CIU però si es parla amb les entitats, que 
són les que ho han de sol·licitar, no tan sols no ho consideren una prioritat sinó que ni 
tan sols ho demanen. Si el futbol les vol, però no com les del projecte, i el tennis no 
les ha demanat mai, és evident que l’equip de govern no pot votar la proposta a favor. 
Per altra banda, també hi ha errors en la pròpia moció ja que diu que es recuperi el 
pressupost de l’empresa Bisectriu i l’ajuntament amb aquesta empresa actualment no 
hi té res. Aquest pressupost es va fer l’any 2010 i ara caldria començar de zero i fer 
un projecte. En el seu moment l’empresa va fer una proposta però ara l’Ajuntament 
no tindria perquè adjudicar el contracte a aquesta empresa. Això vol dir que hi ha 
defectes de forma en la mateixa moció i per tant l’equip de govern hi vota en contra.      
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, NO és aprovada. 
 
Vots a favor (2): 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
Vots en contra (6): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
Abstencions (3): 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
6.- DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL. 
 
El Sr. Alcalde cedeix la paraula al Sr. Josep Bartis, regidor d’Educació i Règim Interior, 
que dóna compte dels decrets d’Alcaldia relatius a personal: 
 
Decret 467/2011, de 28 de setembre 
 
Es concedeix a la Sra. E.E.P., educadora de les escoles bressol municipals, amb una 
jornada laboral de 37,5h./setmanals, la reducció d’un terç de la jornada laboral per 
atendre al seu fill menor de 6 anys. La jornada laboral passarà a ser de 25 
h./setmanals des del dia 11 de novembre de 2011, fins a la finalització del curs 
escolar 2011-2012. 
 
Decret 468/2011, de 28 de setembre 
 
S’extingeix el contracte laboral del tècnic auxiliar de joventut, Sr. F.C.S. sol·licitat per 
ell mateix, amb efectes a partir del dia 1 d’octubre de 2011. 
 
Decret 482/2011, de 5 d’octubre 
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Es redueix la jornada laboral de la Sra. A.F.C. de 35 hores setmanals a 13 hores 
setmanals, amb efectes a partir del 5 d’octubre de 2011 fins a la finalització del curs 
escolar 2011-2012. La Sra. F. prestarà els seus serveis com a educadora social en el 
Centre Obert municipal de Celrà. 
 
Decret 483/2011, de 5 d’octubre 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. E.M.M.M., com a tècnica 
auxiliar de joventut, amb una jornada laboral de 20h/setmanals. 
Modalitat de contracte: Per obra o servei determinat, per la creació del projecte casal 
de joves per al municipi i redacció del pla local de joventut, finançat per la subvenció 
1EL/2010 de la Generalitat de Catalunya, amb efectes a partir del dia 6 d’octubre de 
2011 fins el dia 31 de desembre de 2011. 
 
No obstant, el Sr. Bartis explica que la Sra. M. ha sol.licitat l’extinció del contracte i 
per tant ara es procedirà a contractar al següent candidat amb la millor puntuació 
obtinguda en el procediment de selecció que es va dur a terme. 
 
El Ple es dóna per assabentat. 
 
 
7. DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L' ALCALDIA. 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans de govern, previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot 
seguit: 
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Registre Data Interessat Descripció 
2011/0489 06/10/2011 SECRETARIA Convocatòria Ple ordinari de data 11 d’octubre de 2011 
2011/0488 05/10/2011 SALVADOR SERRA, S.A. Adjudicació contracte menor d’obres adequació diversos ressalts 
2011/0487 05/10/2011 RECAPTACIO Aprovació liquidacions escoles bressol 2010-11-convenis empreses 
2011/0486 05/10/2011 P.P.C. Concessió llicència urbanística 
2011/0485 05/10/2011 SECRETARIA Sol·licitud subvenció DDGI programa d’entrades i sortides 
2011/0484 05/10/2011 J.B.M. Concessió llicència d’obra menor 
2011/0483 05/10/2011 E.M.M.M. Contractació laboral temporal com a tècnica aux. de joventut 
2011/0482 05/10/2011 A.F.C. Reducció jornada laboral  
2011/0481 03/10/2011 SECRETARIA Convocatòria junta de govern de 4 d’octubre de 2011 
2011/0480 03/10/2011 SECRETARIA Locals i cartells campanya eleccions generals 
2011/0479 03/10/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/30 
2011/0478 03/10/2011 SECRETARIA Compareixença Recurs Cont.-adm. Núm. 299/11 
2011/0477 30/09/2011 RECAPTACIO Liquidacions taxa aprofitament especial domini públic 
2011/0476 30/09/2011 SECRETARIA Admesos i exclosos convocatòria tècnic auxiliar de joventut 
2011/0475 30/09/2011 SECRETARIA Convocatòria ple extraordinari de data 4 d’octubre de 2011 
2011/0474 30/09/2011 CARNIQUES CELRA SL Concessió permís abocament 
2011/0473 30/09/2011 EDUCADORES ESCOLES BRESSOL Ordenació de pagament curs de formació 
2011/0472 28/09/2011 J.B.M. Incoació expedient de protecció legalitat urbanística  
2011/0471 28/09/2011 TÈCNIQUES I RECUPERACIONS GIRONÈS Complimentat tràmit de comunicació prèvia 
2011/0470 28/09/2011 GAS NATURAL DISTRIBUCION SDG SA Concessió llicència obra menor 
2011/0469 28/09/2011 GAS NATURAL DISTRIBUCION SDG SA Concessió llicència obra menor 
2011/0468 28/09/2011 F.C.S. Extinció contracte laboral temporal 
2011/0467 28/09/2011 E.E.P. Concessió ajut familiar per naixement i reducció 1/3 jornada  
2011/0466 26/09/2011 SECRETARIA Dietes tribunal tècnic de promoció econòmica.Exp.21/11 
2011/0465 26/09/2011 SECRETARIA Correcció d’errades bases tècnic auxiliar de joventut 
2011/0464 26/09/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/29 
2011/0463 23/09/2011 PADRO MUNICIPAL D’HABITANTS Baixa del padró municipal habitants 
2011/0462 23/09/2011 PROCELVI SL Llicència ocupació temporal de la via pública per obres 
2011/0461 21/09/2011 AUTOMOBILS CELRA SL Concessió llicència urbanística 
2011/0460 21/09/2011 AUTOMOBILS CELRA SL Concessió llicència urbanística 
2011/0459 21/09/2011 AUTOMOBILS CELRA SL Concessió permís abocament EPA-AUT117 
2011/0458 21/09/2011 AUTOMOBILS CELRA SL Donar per complementat tràmit comunicació prèvia 
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2011/0457 21/09/2011 F.R.M. llicència ocupació temporal de via pública per obres 
2011/0456 21/09/2011 ASSOC.CASAL GENT GRAN CAN PONAC Ordre de pagament subvencions 
2011/0455 19/09/2011 COMUNITAT REGANTS I ALTRES Inadmissió de la reclamació de responsabilitat patrimonial 
2011/0454 19/09/2011 SECRETARIA Concessió llicència centre culte 
2011/0453 19/09/2011 R.M.R. Concessió llicència per instal·lació de terrassa 
2011/0452 19/09/2011 SECRETARIA Convocatòria sessió ordinària Junta Govern 20/09/2011 
2011/0451 19/09/2011 PADRO MUNICIPAL D’HABITANTS Baixa en el padró municipal d’habitants per caducitat 
2011/0450 19/09/2011 A.C.P. Concessió llicència d’obra menor 
2011/0449 19/09/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/28 
2011/0448 15/09/2011 SECRETARIA Redefinició del sistema d’informació 
2011/0447 12/09/2011 NETEGES CELRA CJ SC Devolució garantia definitiva 
2011/0446 12/09/2011 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2011/27 
2011/0445 08/09/2011 RECAPTACIO Bonificació fiscal IVTM + 25 anys 
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8. ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT. 
 
No s’escau. 
 
9. INFORMACIONS.  
 
El senyor Alcalde-President cedeix la paraula a la regidora de medi ambient, mobilitat i 
joventut, Sra. Meritxell Martín, per tal d’informar dels assumptes relatius a la seva 
àrea:  

1.- A més dels itineraris que ja s’estan fent, el dia 22 d’octubre es fa el de 
l’església de Celrà. 
2.- S’ha celebrat una reunió referent al Consell Municipal de Joventut, en la que 
van participar una vintena de joves. Va ser una reunió informativa en la que es 
van tractar les qüestions que van recollir els diferents tècnics de joventut que 
han estat a l’ajuntament. I a través del Pla Local de Joventut, quan es facin les 
taules de participació, es quan es crearà el Consell Municipal de Joventut.   

 
El regidor d’educació, Sr. Josep Bartis, informa dels assumptes relatius a la seva àrea: 
 

1.- Pel que fa a educació, fins ahir hi ha 191 infants i 111 adults inscrits a 
l’escola de dansa i actualment s’estan fent inscripcions de grups que encara no 
s’han acabat d’omplir. La participació ha millorat molt respecte el curs anterior 
tant de gent de Celrà com de fora. 
 
2.- Classes de català per a adults: inicialment s’havia previst fer cinc nivells 
però degut a la manca d’inscripcions es van reduir a tres nivells: bàsic 3, 
intermedi 3 i suficiència 3. Un cop ha finalitzat el període d’inscripcions i s’ha 
formalitzat el seu pagament, de suficiència 3 hi ha hagut quatre baixes i amb 
les tres persones que hi queden no es portarà a terme. Es fan, per tant, el grup 
de bàsic 3 amb nou persones i l’intermedi 3 amb 10 persones.  
I pel que fa a alfabetització hi ha 15 persones inscrites i totes han iniciat ja la 
formació. 
 
3.- Degut a les retallades que ha aplicat la Generalitat de Catalunya a les 
escoles bressol es va celebrar una reunió informativa i de presa de decisions 
entre l’equip de govern i les famílies dels infants de les dues escoles bressol. En 
aquesta sessió informativa es va intentar ser explícits amb la informació, 
donant dades concretes del pressupost i de les despeses i ingressos que té 
l’ajuntament amb aquestes dues infraestructures. Es va explicar que la 
retallada suposava una pèrdua de més de vint mil euros i se’ls va fer una 
proposta de finançament d’aquesta retallada consistent en que l’ajuntament 
assumeix una part d’aquesta retallada i l’altra part l’assumeixen les famílies. 
Això implica incrementar la quota 15 euros/mes a partir del dia 1 de gener de 
2012 i, d’aquesta manera, les famílies assumeixen uns 9.000 euros i 
l’ajuntament uns 10.000 euros. Ha consultat l’import d’altres escoles bressol i a 
Sarrià de Ter, per exemple, pagaven 160 euros i l’ajuntament de manera 
unilateral i sense donar cap tipus d’informació prèvia ha pujat la quota a 190 
euros. A Bàscara ja paguen 160 euros, a Banyoles 145 euros i amb previsió 
d’incrementar-se. O sigui, que malgrat l’increment que s’ha fet a les famílies de 
Celrà el cost de l’escola bressol municipal continua estant per sota o molt per 
sota segons els municipis amb els que es compari.  
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Les famílies van entendre les explicacions donades  i van acceptar  aquest 
increment de preu. 

 
El regidor de participació ciutadana i esports, Sr. Magno Maneu, informa dels 
assumptes relatius a la seva àrea: 
 

1.- El curs de participació ciutadana que ha ofert la Diputació de Girona a tots 
els regidors es fa el dia 25 d’octubre de 18 h a 21 h. Donat que l’equip de 
govern, segons el Sr. Puig, és el rei de la participació, interessa dur-lo a terme. 
Per poder articular bé aquesta participació es necessita formació, i en oferir-lo 
de manera gratuïta la Diputació de Girona, s’ha d’aprofitar i fer-lo. En aquest 
curs pot participar-hi també qualsevol ciutadà de Celrà, a més dels regidors. 
Per aconseguir el quòrum necessari pel curs també hi assistiran regidors 
d’altres municipis.  

 
El  regidor de Territori, Sr. Gerard Fernandez, informa dels assumptes relatius a la 
seva àrea: 
 

1.- S’ha reunit amb la Direcció General de Territori de Girona i malgrat 
mostrar-se inicialment molt receptius van denegar tot el que se’ls va demanar. 
Es va sol·licitar la possibilitat de enquitranar novament el carrer Ter i van 
contestar que, al no ser una carretera seva sinó municipal, no els pertocava a 
ells fer-ho, a més de que el pressupost sobrepassaria el milió d’euros, el que es 
descarta.  
 
2.- Respecte a la variant que s’ha de construir i de la que ara estan redactant 
el projecte executiu encara han de passar uns quants anys abans que es vegi 
qualsevol moviment de terres.  
 
3.- Estan molt avançats els esborranys de l’ordenança de neteja i de tinença 
d’animals.  
 
4.- Seguint amb les reunions periòdiques amb els veïns del municipi durant els 
darrers dies  s’ha mantingut una reunió amb els veïns del carrer Joan Alsina  i 
s’està valorant que aquestes reunions figurin en l’agenda de l’ajuntament per 
aconseguir encara més participació.  
Aquest divendres es reuneix la Comissió d’Urbanisme i tothom que vulgui 
participar està convidat a assistir-hi.   

 
 
El Sr. Alcalde informa que: 
 

1.- L’equip de govern va mantenir una reunió amb les entitats malgrat que la 
participació no va ser gaire alta ja que va ser en ple agost. Es va proposar a les 
entitats que el poble de Celrà s’adherís als Tallers per a la Festa, que es paga 
des de la Generalitat a través de la Fundació Pere Tarrés i ja ens han dit que sí. 
Per tant, Celrà ja té Tallers per a la Festa, que és una iniciativa que s’ha dut a 
terme en altres pobles. Es tracta d’invertir 12.000 euros a Celrà per a la 
formació per a les entitats de tot tipus: des d’aprendre a fer un cap gros fins a 
aprendre a gestionar una festa o aprendre danses tradicionals. Celrà és el 
primer municipi integrat al Tallers per a la Festa de les comarques gironines.    
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2.- L’altre dia van mantenir una reunió amb els veïns del carrer Alsina i del 
carrer Cabanya per explicar-los que s’ha arribat a un acord amb una veïna del 
carrer Cabanya i s’ha firmat un conveni en virtut del qual en un termini curt de 
temps es disposarà d’una zona d’esbarjo pels infants ja que aquesta part del 
municipi està mancada d’aquest tipus d’espais. 
 
3.- Aquest dijous comencen novament a prestar-se els Serveis Socials a 
l’ajuntament per part del Consell Comarcal del Gironès.  
 
4.- Des d’Hisenda, informar que els dies 26 i 27 d’octubre s’organitzen unes 
sessions informatives del pressupost municipal 2011, obertes a tota la 
ciutadania. El dia 26 d’octubre es fa al Teatre Ateneu i el dia 27 als locals de 
promoció econòmica i es fa d’aquesta manera descentralitzada amb la finalitat 
que puguin assistir-hi el major número de ciutadans i ciutadanes. Se celebraran 
a les 8 de la tarda i es parlarà de l’estat actual d’ingressos i de despeses de 
l’ajuntament i de les retallades que hem patit, a més d’un resum històric d’on 
venim i on estem.  
 
5.- Quan avui acabi el Ple se celebra un concert de Tona Gafarot,  que 
organitza l’àrea de cultura conjuntament amb l’àrea de joventut.     

 
 
10. PRECS I PREGUNTES. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al Sr. Albert Puig, portaveu del GM CiU, que 
comenta que l’equip de govern demostra la voluntat de tenir participació ciutadana i 
d’involucrar a la gent del poble però encara no s’ha celebrat cap junta del Patronat. 
L’ultima es va celebrar al mes de març i s’hauria de fer cada tres mesos. Entén que al 
juny no se fes cap degut a la remodelació de l’equip de govern però ara ja estem a 
l’octubre.  
 
El Sr. Puig indica que a partir d’ara presentaran les propostes a l’equip de govern en el 
punt de precs i preguntes ja que presentant mocions no tiren endavant i a veure si 
almenys tiren endavant en aquest punt.  
El Sr. Puig comenta que s’han posat uns ressalts de limitació de velocitat al carrer 
Països Catalans i al carrer Indústria, i sol·licita a l’equip de govern que demani 
responsabilitats a la Generalitat de Catalunya doncs considera que és un problema 
greu l’aparcament que hi ha a davant de la Repsol on hi ha molts vehicles, sobretot 
motocicletes, que utilitzen aquest pas per avançar als vehicles que van en trànsit. 
Seria important que l’equip de govern posés allà uns limitadors de velocitat ja que 
avui, que hi havia una concentració de cotxes clàssics aparcats, han passat tres cotxes 
que han estat a punt d’emportar-se a tres persones per endavant. Aquí sí que és 
important posar aquests ressalts ja que entén que és un perill que pot afectar als 
ciutadans de Celrà.  
 
El Sr. Puig comenta que el dia 5 de juliol d’enguany el GM CIU va fer una proposta per 
canviar el redactat de la pàgina web d’esports i encara surt el camp de futbol de terra. 
I confia que aquests canvis poc a poc es podran anar fent. 
 
El Sr. Puig indica que el dia 19 de setembre d’enguany va presentar una instància 
demanant a l’equip de govern la còpia de les gravacions del ple.  
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A la instància va demanar la gravació del ple de juny, juliol (que ja se li ha entregat) i 
no va demanar que se li gravés en CD sinó que se li enviés per correu electrònic. El 
senyor Alcalde, amb document de sortida núm. 2047, li respon que “no és possible 
enviar les gravacions del ple per correu electrònic, tal i com sol·licita el Sr. Puig en la 
seva instància, atès la mida dels fitxers d’àudio. Les gravacions dels plens del 21 de 
juny i 12 de juliol de 2011 ja havien estat lliurades (...)”.   
El Sr. Puig comenta que si ell ha estat capaç d’enviar per correu aquestes gravacions, 
encara que ho hagi hagut de fer per parts, suposa que els tècnics informàtics també 
serien capaços de fer-ho. 
Indica que a l’igual que un ciutadà s’ha ofert voluntàriament a ajudar als tècnics 
informàtics de l’ajuntament en aquest mandat 2011-2015, potser el primer pas seria 
ensenyar al tècnic informàtic a desglossar els plens municipals per poder-los enviar 
per correu electrònic. 
 
El senyor Alcalde respon el següent: 
 

- Pel que fa al Patronat Municipal d’Esports, primer s’ha de constituir i per això 
no s’ha convocat. I com deu saber el Sr. Puig, ja que algunes vegades s’ha 
comentat, es va parlar amb les entitats de la possibilitat de dissoldre el 
Patronat, motiu pel qual s’ha endarrerit la constitució del mateix.  

 
- Referent a les gravacions, en cap cas el Sr. Puig va indicar que estaven mal 

gravades ja que si ho hagués dit tampoc hi hagués hagut cap problema de 
lliurar-li una altra còpia. La resposta que li va donar va ser la que li va 
transmetre el tècnic informàtic, doncs entén que és l’especialista, i ho va veure 
bastant clar ja que pel pes que tenia la gravació pel temps que va durar 
(aproximadament tres hores), era complicat. Que potser es pot fragmentar i 
enviar-ho en diverses parts sí, però per a tots és molt més senzill agafar un CD 
com s’havia fet fins ara  (almenys com quan ell estava a l’oposició) i no es 
carrega amb més feina als tècnics, que ja van prou carregats. Però si s’ha de 
fer, i són cinc minuts, també es pot fer, però també indica que en un CD també 
s’escolta bé. 

 
- Pel que fa a les fotos del camp de futbol suposa que ja fa molts anys que hi són 

i, evidentment, s’han de canviar. De fet, s’hauria d’haver canviat des de que es 
va fer el nou camp de futbol de gespa artificial.        

 
El senyor Gerard Fernandez, regidor de territori, pregunta al Sr. Puig si quan parla 
dels limitadors de velocitat es refereix als de la benzinera. 
 
El Sr. Puig respon que són els que estan en direcció Girona a mà dreta, on es va fer 
l’aparcament. 
 
El Sr. Fernandez dubta si és competència de Carreteres de la Generalitat, però ja ho 
preguntarà. 
 
Finalment, el Sr. Puig comenta que el tema del CD era per estalviar i per la 
contaminació i entén que enviar-ho per correu electrònic és més fàcil.    
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montse Rivas, portaveu del GM d’Entesa 
per Celrà, que comenta que avui s’ha quedat molt sorpresa ja que ha vist unes 
declaracions del Sr. Gerard Fernandez sobre l’assumpte de Serveis Socials, doncs fa 
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tot just una setmana que es va celebrar la Junta de Portaveus en la que es va parlar 
de la delegació a favor del Consell Comarcal del Gironès, i aleshores el senyor Alcalde 
va dir que el contenciós que es tenia amb el Consell Comarcal continuava endavant. I 
avui, les declaracions del diari deien que es desistiria i vol saber què ha canviat en una 
setmana i que si se sabia la setmana passada com no es va comunicar a l’oposició. 
 
El senyor Alcalde respon que si mira la data en què s’ha desistit del recurs contenciós 
administratiu podrà comprovar que es tracta d’una decisió d’última hora i que no 
estava previst el dia que es va fer la Junta de Portaveus. Es va fer perquè s’està 
negociant un nou conveni i estem mantenint reunions amb el Consell Comarcal per 
buscar solucions als problemes de finançament, que no tan sols té Celrà sinó també 
altres pobles, per pagar aquestes factures tan elevades. 
Avui, per exemple, s’ha parlat del nou contracte programa pel 2011 i tot just ara 
s’està negociant, quan l’any està acabant, i sembla ser que s’aprovarà. En aquest 
contracte programa s’informa de diferents aspectes i sembla que ens han escoltat ja 
que segurament algunes de les propostes que hem fet es podran incloure en  la 
liquidació que arribarà aquest any, com la del co-pagament per disminuir l’aportació 
que fa l’ajuntament. En tot cas, sempre s’estarà a temps d’interposar un recurs 
contenciós en qualsevol moment per una liquidació d’aquest any, del que ve o quan es 
vulgui però el que no es pot fer és delegar i estar confrontats per un recurs 
contenciós, motiu pel qual es va optar per desistir i començar de zero. És una 
evidència que dels serveis aquí no es tenia garantit el 66% i en 4-5 mesos han costat 
uns 40.000 euros, dels que ningú ens pagava el 66%, i en cinc mesos ja havíem pagat 
més de la meitat del que pagàvem al Consorci. És a dir, si en 12 mesos pagàvem 
70.000 euros i en cinc mesos ja havíem pagat més de 40.000 euros els números són 
fàcils de fer i per tant el millor era començar de nou, fer-ho bé i negociar el nou 
conveni, que encara no està firmat, i que beneficia el màxim al poble al rebaixar la 
liquidació que percebrem i millorant els serveis, fins i tot ampliant-los. El senyor 
Alcalde indica que també es pot fer ús dels serveis que el consorci ofereix 
gratuïtament als ajuntaments i que encara no sap perquè no s’han utilitzat malgrat ser 
gratuïts, i perquè s’optava per contractes externs i pagant.  
 
La Sra. Rivas comenta que precisament li va preguntar al Sr. Fernandez a la Junta de 
Portaveus si el nou conveni estaria supeditat a aquest procediment seguit i li va 
contestar que no i per això l’ha sorprès veure el contrari als mitjans de comunicació.      
 
La Sra. Rivas pregunta quants infants hi ha inscrits al servei de Bon Dia que s’ha posat 
en marxa aquest setembre i quants hi ha al Centre Obert. I pel que fa a la prova pilot 
de les zones blaves vol saber quin pla de diagnosi té l’equip de govern i quin 
seguiment s’està fent, ja que es va dir que es repartirien rellotges i per ara no n’hi ha 
cap, i li dóna la sensació que al no disposar encara de totes les eines necessàries pel 
seu funcionament veu difícil concretar com funcionarà quan realment es prengui la 
decisió de posar zones blaves. 
 
El regidor d’educació, Sr. Josep Bartis, es disculpa ja que aquesta és una qüestió que 
havia d’haver informat però se li ha passat per alt i agraeix que la Sra. Rivas li hagi 
recordat doncs l’ajuntament ha d’informar de les coses que surten bé i de les que no 
surten tan bé. Pel que fa al servei Bon Dia, quan es va aprovar la taxa es va decidir 
que es tiraria endavant si hi havia com a mínim 10 inscrits a cada escola bressol. La 
demanda va ser de 3 i 4 inscrits respectivament i, per tant, no s’ha tirat endavant ja 
que suposaria un cost molt elevat per a l’ajuntament. Malgrat no haver-ho tirat 
endavant hi ha la satisfacció d’haver pogut oferir aquesta oportunitat a les famílies 
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però que pels motius que sigui, bé per no poder pagar els 40 euros del servei o bé 
perquè s’ho poden combinar amb els avis, no ho han escollit.   
 
El regidor de territori, senyor Gerard Fernandez, comenta que s’ha confeccionat una 
enquesta de les zones blaves, que l’àrea de participació ciutadana està repartint a tots 
els botiguers i actualment estem a l’espera que la contestin. Quan aquesta enquesta 
de satisfacció estigui enllestida s’anirà avançant, tant pel que fa a la dispensa de 
disquets com a l’elaboració de la normativa definitiva. 
 
El senyor Alcalde comenta que, respecte al Centre Obert, hi ha dos grups que ja han 
començat amb normalitat i que han rebut la visita de la Direcció General d’Atenció a la 
Infància i l’Adolescència per realitzar la inspecció pertinent. Pel que fa al número 
exacte d’inscrits ja informarà a la Sra. Rivas degudament doncs ara no el recorda.  
 
Pel que fa a la zona blava el senyor Alcalde explica que s’han mantingut reunions amb 
els veïns de la zona i s’han recollit les seves opinions, tant de què els semblava i de 
quin ús veien que feia la gent. També s’ha preguntat als comerços de la zona com 
veuen el funcionament i, de tota la informació recopilada, s’ha vist que en una zona 
funciona millor que en l’altra i això la gent ho percep i els comerciants ho vigilen molt 
per la part que els afecta. És el que tenen les proves pilot, que s’han de provar les 
coses i és el que estan fent i creu que és una iniciativa que potser des de l’oposició no 
es considera bona però que els comerciants sí que creuen que ho sigui. De fet, diuen 
que per fi, en molts anys, algú ha escoltat una mica el que deien. La prova pilot pot 
agradar més o menys però com a mínim se senten escoltats, que per això hi som els 
representants. 
 
El Sr. Albert Puig comenta que de la proposta de les zones blaves veu un greuge 
comparatiu ja que no s’ha aplicat a totes les zones on hi ha comerços i donat que tots 
paguen els impostos per igual a Celrà s’hauria de tractar a tothom per igual.  
Pel que fa al servei Bon Dia pregunta si el personal ja havia estat contractat per fer 
aquest servei al mes d’agost a la qual cosa el Sr. Bartis respon negativament ja que es 
feia amb personal propi i consistia a ampliar la jornada laboral del personal de 
l’ajuntament, sempre supeditat a que el servei es prestés. Donat que finalment el 
servei no es prestarà no es va ampliar la jornada laboral del personal i, per tant, no ha 
suposat cap cost.  
 
El Sr. Puig pregunta quantes educadores hi ha actualment entre les dues escoles, a la 
qual cosa el Sr. Bartis respon que hi ha 14 persones a jornada sencera de les quals hi 
ha dues directores i una a mitja jornada a cadascuna de les escoles bressol. En total, 
sis educadores i mitja per a cada escola més una direcció. Aprofita per comentar que 
aquesta informació ja es va fer arribar a la Sra. Rivas i que en tot cas també farà 
arribar aquest mateix document al Sr. Puig.   
 
El senyor Alcalde agraeix als veïns que han vingut personalment abans de la 
celebració del ple a fer vàries peticions i comenta que ja les han apuntat i que hi 
treballaran al respecte.           
 
 
CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar el senyor Alcalde-President 
conclou la sessió, sent les 21:35 hores, donant les gràcies als assistents presents en el 
Ple i als oients, de tot el qual, jo, com a secretària, en dono fe. 
 


